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Informátorka a renomovaná spisovateľka Naomi Wolfová nedávno odhalila, že od uvedenia
vakcín proti Covid-19 na trh už viac nie je vidieť žiadne normálne placenty.

Generálna riaditeľka spoločnosti DailyClout získala informácie od pôrodných asistentiek, s ktorými
hovorila. Podľa pôrodných asistentiek sú placenty očkovaných matiek scvrknuté a majú
striebornosivú farbu.

Tieto príznaky znamenajú, že placenty nie sú dostatočne veľké na to, aby dokázali zabezpečiť vývin
normálneho dieťaťa.

Wolfová sa o svoj rozhovor podelila s kalifornskou zdravotnou sestrou a pôrodnou asistentkou Ellen
Jasmerovou, ktorá tieto strieborno-sivé placenty vidí od roku 2022.

„Niektoré z nich sú scvrknuté. Ukázala mi obrázok placenty, ktorá je užšia, kratšia a menšia ako
normálna placenta. Normálna, zdravá placenta je tmavofialová alebo gaštanová a trochu hustá.
Placenta je domovom pre dieťa na deväť mesiacov,“ povedala Wolfová.

Pôrodná asistentka Jasmerová tiež porozprávala Wolfovej o tom, čo nazvala „covidové hrbole“ alebo
kalcifikácie po celej placente. Podľa generálnej riaditeľky DailyClout sú tieto hrbole viditeľné aj
voľným okom.

Ben Armstrong z magazínu New American, ktorý vo svojej šou prehral Wolfovej video o
abnormálnych placentách, vyjadril šok nad týmito odhaleniami:

„Myslel som si, že povie 40%, ale nie, že žiadne normálne placenty. Sto percent tehotných žien, s
ktorými sa stretla, nemalo normálnu placentu.“

Covidové vakcíny sú depopulačným nástrojom
Armstrong poukázal na to, že Wolfovej odhalenie abnormálnych placent len dokazuje, že vakcína
proti covidu je biologická zbraň zameraná na vyľudnenie sveta. Hoci globalisti nedokážu zabiť všetky
nič netušiace obete samotným očkovaním, vakcíny ľudí aj tak sterilizujú.

„Všetci sme hovorili toto: Jedným zo spôsobov depopulácie sveta je poškodenie reprodukčných
schopností ľudí,“ povedal.

Armstrong prerozprával správy o vakcínach proti Covid-19, ktoré dramaticky znižujú počet spermií u
mužov a vážne ovplyvňujú reprodukčné orgány žien.

„Áno, ženy otehotnejú. Ale tieto vakcíny im veľmi sťažujú prechod celým tehotenstvom, pretože ich
placenty už nie sú po týchto vakcínach normálne.“

Armstrong tiež pustil rozhovor so zakladateľom organizácie Children’s Health Defense a najnovším
kandidátom na amerického prezidenta Robertom F. Kennedym juniorom, ktorý odsúdil
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spoluzakladateľa spoločnosti Microsoft Billa Gatesa za zavedenie jeho „vakcín“ proti tetanu v Keni.

Podľa Kennedyho juniora „Gates a Svetová zdravotnícka organizácia podali ženám v Keni milión
vakcín, ktoré sú navrhnuté tak, aby ich sterilizovali bez ich vedomia a proti ich vôli“.

Moderátorke podcastu a bývalej moderátorke Fox News Megyn Kellyovej povedal:

„Toxoid tetanu je v podstate liek na chemickú kastráciu a Bill Gates ho v Keni podal najmenej
miliónu žien. Podobné programy mali aj v Nikarague, Mexiku a na Filipínach.“

Okrem toho Armstrong poukázal na to, že kenskí lekári a kňazi si všimli, že WHO a Gates podávali
vakcíny kenským ženám až šesťkrát do roka namiesto raz za 10 rokov.

„Navyše, tetanový program bol len pre ženy v plodnom veku,“ dodal moderátor programu. „Robili to
takto nápadne a preto ich aj pri zločine napokon prichytili.“

Záver
Celú epizódu relácie „The Ben Armstrong Show“, kde hovorí o abnormálnych placentách u
očkovaných žien, si môžete pozrieť tu:
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